
Berltsum 8 mei ’23

Schriftelijke vragen

Schriftelijke vragen conform artikel 33 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen en andere werkzaamheden van de Raad van de gemeente Waadhoeke 
2018.

PUBLICATIE WAADHOEKE : SNOEIRONDE WAADHOEKE; 

(informatie uit de huis aan huisbladen van 26 april!)



Snoeien en kappen 

Vanaf 11 april, zo blijkt uit het huis aan huisblad van 26 april is een aannemer bezig om 
bomen te snoeien of te kappen.

Doordat bomen (vooral essen ) nog niet in blad staan zijn de zieke exemplaren moeilijk te 
herkennen.  Daarnaast geven we als gemeente o.i. een heel verkeerd signaal af door in het 
broedseizoen te snoeien.  Kappen komt  indien nodig later in het jaar aan de orde. Snoeien 
in het voorjaar veroorzaakt, naast mogelijke verstoringen, bloedingen aan bomen van 
diverse soorten waardoor de kans groot is dat deze af sterft.  

Inventariseren / controleren vanaf 1 juli geeft een beter beeld van aangetaste bomen en je 
kunt zien wat er gesnoeid moet worden (vormsnoei). Daarnaast wordt bloeding van de boom 
voorkomen.

Vraag;

• Waarom moet dit  werk nu in het broedseizoen worden uitgevoerd? Later in het jaar 
als de bomen in het blad staan en na  het broedseizoen is toch veel logischer?

Alleen op prominente plaatsen herplanten

Bomen die op prominente plaatsen gekapt worden volgens de publicatie geherplant, bomen 
die op andere plekken gekapt worden, worden blijkbaar niet geherplant.  We willen meer 
groen/bomen tegen hittestress en meer biodiversiteit ( is gemeentelijk beleid). Daarnaast is 
het beheerplan Groen nog niet vastgesteld. 

Vraag;

• Betekent dit dat bomen die op  minder prominente plaatsen gekapt worden niet 
geherplant worden?

• Betekent bovenstaande dat we in Waadhoeke minder bomen / groen gaan krijgen?
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